

	إجراءات تفاوض – NEGOTIATION PROCEDURE
	الدعوة الى المناقصة - INVITATION TO TENDER
	KU-MSL-NP-11-2023-65 – Development of The Fish Hatchery (Civil & Electrical Work)
	تطوير مفقس الأسماك (أعمال مدنية كهربائية) – KU-MSL-NP-11-2023-65

TRIANGLE GENERATION HUMANAIRE (TGH)

Erbil, on 5th of December 2023.

Invitation to: Negotiation Procedure.

Tender reference: KU-MSL-NP-11-2023-65

Subject: Development of The Fish Hatchery (Civil & Electrical Work) in NIN funded by AFD.

Delivery Location: Mosul, Iraq.

The contracting Authority, Triangle Generation Humanitaire (TGH) intends to award contract(s) for the above-mentioned object.

All suppliers involved in similar activities with at least Two (2) years' experience are invited to withdraw by email the tender documents to the following email address:

iraq.logmanager@trianglegh.org

The tender document can be obtained from Sunday to Thursday from 09.00 am to 12.00 pm and from 1.00 pm to 5.00 pm.

Contact:

Maytham AL-Shujairi

TGH Logistics Manager

Email: iraq.logmanager@trianglegh.org.

Tender starts at the date of **5th of December 2023.**

The dead line for submission of the offer is **26th of December 2023 at 04:00 pm** local time.

The opening of offers shall take place on the **27th of November 2023.**

يسر منظمة (Triangle Génération Humanitaire) إعلامكم بطرحها مناقصة محلية مفتوحة المرقمة (KU-MSL-NP-11-2023-65) تجهيز وتطوير مفقس الأسماك (أعمال مدنية وكهربائية) في نينوى في إطار المشروع الممول من AFD.

تبدأ إجراءات المناقصة في 5 كانون الأول 2023 وتنتهي في 26 كانون الأول 2023. إذا كنت مهتمًا بالمشاركة في هذا الإجراء، يرجى الاتصال بمكتب TGH اربيل - القسم اللوجستي للحصول على المستندات ذات الصلة من خلال معلومات الاتصال أدناه، خلال ساعات العمل 9 ص - 5 م من الأحد إلى الخميس.

معلومات الاتصال:

ميثم الشجيري

مدير القسم اللوجستي

الايمل: iraq.logmanager@trianglegh.org.